
Referat  bestyrelsesmøder 

Referat bestyrelsesmøde  Dato 5-2-2025 Kl. 10:30 – 12:00 Deltagere fra bestyrelsen: 
 Lars Pilgaard, Inge Sloth Max 
Nielsen 

For fremtiden afholdes bestyrelsesmøder første onsdag i lige mdr. kl. 10:30 
 
Hvad er status på breve til beboere, som misligeholder deres haver. Max kontakter 
Tea 
 
Er eksisterende tilbygninger og udhuse nu godkendt så fraflytter ikke kan hæfte for 
evt. nedrivning. Udhuse o.lign. Skal nedrives på fraflytters regning, hvis ikke disse er 
godkendt? Dette undersøges hos Eske, Max skriver til Eske 
 
Mail på suppleant skal indskrives i fælles mail. Max kontakter Tea 
 
Datoer for container, Inge vender tilbage med datoer. 
 
Lars følger op på tidligere sendt mail til Eske om strøm på garager, vi skal sikre os at 
dette bliver gjort inden det igangværende gravearbejde afsluttes.  
Lars undersøger i samme stund, ejerforholdet af udendørs belysning. Vi har hidtil 
været af den opfattelse at det er kommunen, da lyset tændes samtidig med offentlig 
gadebelysning. Hvis det derimod er os selv, så er spørgsmålet om strøm/lys til 
garager og garageporte nemt at løse. 
 
Vi synes ikke vi ser de lovede kvartalsregnskaber på driften, som lovet. Inge 
kontakter som kasserer Tea 
 
Kan vi foretage udvidelse af parkeringspladsen ved legepladsen, nu hvor træer er 
fældet. Dette undersøges i forbindelse med markvandring. 
 
 

 


